

## Minnesanteckningar

**Temagrupp Mitt i Livet** Datum: 2017-04-25

<b>Närvarande:</b>	<b>Lisa Bäckman, driftområdeschef Rehab, Bräcke diakoni</b> <b>Jonny Telkkonen, områdeschef Funktionshinder, Mölndals stad</b> <b>Åsa Lundgren Nilsson, verksamhetschef Neurosjukvården/SU</b> <b>Elaine Johansson, HSO - handikappföreningarnas samarbetsorgan</b> <b>Kerstin Nilsson, HSO - handikappföreningarnas samarbetsorgan</b> <b>Paula Bertilsson, Verksamhetschef Närhälsan Askim vårdcentral</b> <b>Lena Arvidsson, processledare Temagrupp Mitt i livet</b> <b>Ann-Charlotte Larsson, processledare LGS</b>
<b>Förhindrade:</b>	<b>Eva Michalek, vuxenhabiliteringen, Habilitering och Hälsa</b> <b>Lena Bjugård Bränfeldt, sektorschef Västra Hisingen, Göteborgs stad</b> <b>Åsa Sand, verksamhetschef arbetsterapi och fysioterapi/SU</b> <b>Carina Fransson, verksamhetschef Hälsa och bistånd, Härryda</b> <b>Marie Berg, verksamhetschef Närhälsan Torslanda vårdcentral</b> <b>Eva Saletti, sektorschef Lundby</b> <b>Ingegerd Svensson, handläggare, Hälso- och sjukvårdskansliet</b>  <b>Vakant - Öckerö kommun</b> <b>Vakant - Partille kommun</b> <b>Vakant - Privat primärvård/PRIMÖR</b>
<b>Tid:</b>	<b>Kl. 13.30 - 16.30 Gullbergs Strandgata 36D Göteborg</b>

### Mötespunkter

#### Inledning

Ordförande Carina Fransson fick förhinder så Lena Arvidsson hälsar samtliga ledamöter välkomna. Särskilt välkommen till ny ledamot Paula Bertilsson. Dagordningen fastställs.

#### Föregående minnesanteckningar

Åsa Lundgren Nilsson lyfte på förra mötet problemet med att det nu är hjälpmedelscentralen som ska ta över medicinska hjälpmedel som ex. till nutrition, sprutor mm framförallt till kroniska patienter. Vem kommer att ansvara för uppföljningen efter att utskrivning av hjälpmedel skett? Frågan gick vidare till Åsa Sand som svarade att det är alltid den person som förskriver som är uppföljningsansvarig och vid överrapportering till annan part följer uppföljningsansvaret med. Frågan kan behöva lyftas igen i kommande möte för att klargöra vissa frågetecken.

## Rapport LGS/BG

Inget nytt att rapportera i nuläget.

### Genomgång av separat utskickade frågor där förslagen ska tas med av ordförande till framtidsverkstaden den 12 maj.

1. Vad återstår från arbetet 2016?
  - Sammanfattning finns i årsrapporten för 2016
  - Arbetet som återstår är det löpande som troligen inte blir färdigt mer än i form av delmål, utifrån de prioriterade målområdena för 2015-2017
2. Vad har tillkommit (är nytt) under perioden?
  - E-hälsa som komplement till övrig vård, ny teknik skapar förutsättningar för ökad delaktighet. Personcentrerad vård, samverkan med patienten. "Idag använder vi tekniken, nästa generation lever tekniken"
  - Funktionshinderrörelsen ställer frågan: Är det någon grupp vi ställer utanför? Viktigt att göra e-Hälsa lättillgänglig. Videovårdplanering ett gott ex. Viktigt stötta patienten i "källkritiken" och ta reda på fakta. Idag finns "alternativ fakta" tillgänglig
  - Digital sjukvård
  - Distansmöte via video
  - Hälso- och sjukvårdsavtalet
  - Mobil Närvård/Närsjukvård
  - Lagen om samverkan vid utskrivning från slutna hälso- och sjukvård
  - Förändring i patientlag och Hälso- och sjukvårdslagen
  - LOV i Göteborg
  - Handlingsplan psykisk hälsa
3. Hur får vi med tandvården in i VP 2018-2019 (ny part från i år)
  - Bjudas in via linjen
  - Tandvården själva lyfta in frågor till samverkan
  - Hitta incitament för vad de vill göra
4. Om vi önskar fritt... vad har vi åstadkommit december 2019?
  - Större utveckling av NPÖ med ex. läkemedelslistor
  - Ökad kunskap om vart vända sig i samverkansfrågor
  - Lyfta fram goda exempel och dela med oss av framgångsfaktorer
  - Utskrivningsprocessen tydligare med ökad patientsäkerhet
  - Fler SIP i samverkan
  - Handlingsplan för RPP Förvärvad hjärnskada utformad
  - RMR Vuxna med medfödda funktionshinder är känd
  - Samverkan sker på individens behov
  - Att det skett något stort och brett som uppmärksammas av dem vi är till för
5. Hur behöver strukturerna se ut för att vi ska få till samverkan på bästa sätt? Ge förslag!

- Bygga upp en sida på samverkanstorget.se som är riktad till enbart personer från verksamheter inom olika organisationer där telefonnummer till specifik funktion mm finns
- Får komma uppifrån, struktur en ledningsfråga
- Samverka i det lilla sammanhanget nära patienten
- Färre tydliga mål som kan ge resultat

## Information

### Lagen om samverkan vid utskrivning från slutet hälso-och sjukvård

Överenskommelsen är framtagen och kommer att presenteras för SRO den 5 maj. Ett förslag på riktlinje fick också tas fram på grund av den korta handläggningstiden då lagen börjar gälla den 1 januari 2018. Både överenskommelse och riktlinje kommer att remissas fram till sista augusti 2017. För mer information, länk: [Hemsida](#)

### Rapport IT-tjänst SAMSA

Lena informerar om att styrgrupp SVPL i regionen har sagt nej till föreslagen framtagen rutin för "förkortad process". Förändring i IT-tjänst SAMSA kommer att prioriteras utefter det nya lagförslaget, Samverkan vid utskrivning från slutet hälso-och sjukvård. Det kommer att vara prioritet SIP i arbetsgrupp SAMSA.

### Distansmöte via video

Projektledaren för distansmöte via video på Sahlgrenska Universitetssjukhuset avslutar sitt uppdrag den sist maj, tester i trepart pågår på samtliga sjukhus. [Lägesbilden](#) är uppdaterad på hemsidan.

### Uppdragshandling RPP – Förvärvat Hjärnskada vuxna

Lena informerar om att ett uppstartsmöte i internatform den 19 20 april nu ägt rum och att det kommer att vara ett stort arbete framåt. Ett nuläge håller på att tas fram och sedan ska eventuella problem prioriteras för att identifiera förbättringsområden. Information kommer att ske kontinuerligt från arbetet med denna process till temagruppen.

### Omvärldsbild

Något uppdaterad, se bild i PP-sammanfattning av dagens möte.

### Verksamhetsplan Mitt i livet 2017

Punkten bordlades till nästa möte.

### RMR – Ansvarsfördelning för medicinskt omhändertagande av vuxna med medfödd funktionsnedsättning

Finns som aktivitet i verksamhetsplanen, bordlades till nästa möte.

## **SIP**

SIP kommer att vara prioriterat i kommande lagförslag. Hur kan vi hjälpa NOSAM att starta arbetet med SIP? Bordlades till nästa möte.

## **Avvikelser**

Lena informerar om att det nu är nyckelpersoner inbjudna från ingående organisationer och då även ambulansen i göteborgsområdet till workshop den 18 maj om hur vi ska identifiera avvikelser i samverkan.

## **Övrig information**

Temagrupperna tar del av informationen att 2016 var det 158 000 inbokade mottagningsbesök som inte blev av på grund av att patienterna uteblev.

Åsa Lundgren Nilsson berättade att det inom SU gjorts en ny organisering som innebär att samtliga representanter inom temagrupperna träffas 2 ggr/halvår och delger varandra och ledningen vilka frågor som hanteras i samverkansgrupperna.

## **Övrigt till nästa möte**

Hjälpmiddelsutredningen – Välfärdsteknologi, hur det påverkar samverkan, Åsa Sand lovade återkomma angående denna punkt vid förra mötet i februari men hade inte möjlighet närvara vid detta möte.

## **Nästa möte:**

Onsdag **7 juni** 13.30 – 16.30

Lokal: Gullbergs Strandgata 36D v 4

Vid anteckningarna

*Lena Arvidsson, Processledare*